
Zápis z jednání předsednictva svazu MPG dne 4.7.2017 (Skype 
konference)

Přítomni: Sura, Pěnička, Stacho, Svoboda, Toman

1. Proběhla inventura svazového majetku. Závěry z inventury budou 
předloženy revizní komisi a ekonomce LAA a prezentovány na valné 
hromadě svazu.

2. Žádost L. Koláčka o zařazení na ME 2017 v kategorii PF2 byla 
posouzena sportovní komisí s výsledným doporučením předsednictvu 
schválit dodatečnou nominaci jako divokou kartu s odůvodněním, že 
vzhledem k poměrně nízké mezinárodní účasti v této kategorii je vysoká 
šance na umístění českého týmu na vítězných pozicích. Předsednictvo 
nominaci schvaluje. 
• Pro: Sura, Stacho, Svoboda Proti: Toman, Pěnička

3. G. Toman rozešle nejpozději do pátku e-maily všem nominovaným 
reprezentantům, se žádostí o potvrzení nominace a souhlas s pravidly.

4. Předsednictvo vyzve sportovní komisi, aby do připravovaného návhru 
sportovního řádu zohlednila také pravidla pro přidělování dotací 
reprezentantům a nákup reprezentačního majetku. - Zodp. G. Toman

5. Žádost K. Stachové o dotaci na nové vybavení vede předsednictvo v 
patrnosti. Žádost bude vyřízena poté, co se vyjasní situace s 
financováním svazu na reprezentaci.

6. Vzhledem k doposud nejasné situaci s přidělením financí svazu 
doporučuje předsednictvo organizátorům sportovních akcí, aby zajistili 
financování jimi plánovaných akcí z vlastních zdrojů, příp. poplatků 
účastníků. Dotace mohou být v případě přidělení následně schváleny 
dodatečně.

7. Předsednictvo rozhodlo, že vzhledem k již probíhajícím a již schváleným 
závodům LIGY MPK 2017 budou tyto, v případě že svaz letos neobdrží 
prostředky v programu V, financovány ze svazových rezerv.

8. J. Sura informoval předsednictvo o průběhu jednání o dotacích a 
závěřech z jednání rady. Za nejdůležitější lze v tuto chvíli považovat, že 



vedení LAA intenzivně jedná s představiteli státu o přidělení dotací pro 
sportovní svazy.

9. MČR a ME 2017:
- Celkové vyúčtování mistrovství ČR a ME 2017 proběhne, zejména 

vzhledem k tomu, že se některé náklady na obě akce kryjí, společně.
- V průběhu ME bude Letiště Ladná uzavřeno pro ostatní provoz. 

Informace bude zanesená v NOTAMech.
- J. Sura dořeší smlouvy na pronájem letiště jak na MČR tak ME a postará 

se o správné vyúčtování faktur za pronájem.
- Svaz v tuto chvíli eviduje sponzorské dary od dvou dárců - J. Koudela 

daroval 30 000,- Kč a L. Halama 25 000,- Kč
- J. Sura požádal hejtmana Jihomoravského Kraje o dotaci na konání ME 

2017 ve výši 100 000,- Kč. Čekáme na vyjádření.
- J. Sura informoval o dalších dohodnutých aktivitách na ME (zdravotnické 

školení pro maršály, přítomnost zdravotníků na místě, organizace 
zahajovacího a ukončovacího ceremoniálů ve spolupráci s hejtmanem 
JmK, Letištěm Náměšť a Letištěm Čáslav.

Dne: 4.7.2017
Zapsal: Ondřej Pěnička
Odsouhlasili: Sura, Pěnička, Svoboda, Toman


